
 

Podpisy overovateľov:  

 Zápisnica OZ 10.6.2025 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 10.6.2025 o 18:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. 

Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka  

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva  

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

5. Správa o činnosti finančnej komisie 

6. Správa o činnosti stavebnej komisie 

7. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k Záverečnému účtu obce Vaďovce za rok 2024 

8. Záverečný účet obce za rok 2024 

9. Zámer odpredaja majetku obce 

10. Žiadosť o príspevok na slávnosti bratstva Čechov a Slovákov – pridaný bod programu 

11. Pretesnenie rozvodov na kúrení v kultúrnom dome  

12. Schválenie úhrady faktúry za rekonštrukciu chodníka – pridaný bod programu 

13. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky – pridaný bod programu 

14. Rôzne 

 

K bodu č. 1 

Starostka obce privítala všetkých prítomných a skonštatovala, že sa zo zasadnutia vyhotovuje 
zvukový záznam. 

K bodu č. 2  

Starostka obce začala určením zapisovateľky p. Ing. Niny Masárovej a za overovateľov navrhla p. Ing. 
Petra Dingu a p. Miroslava Stančíka.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

K bodu č. 3 

V ďalšom bode povedala, že poslancom zaslala pozvánku s bodmi programu rokovania a do tohto 
dňa im prišla ešte žiadosť o príspevok na slávnosti bratstva Čechov a Slovákov a rada by tento bod 
zaradila do programu rokovania. Ďalej by rada pridala bod ohľadom predloženej faktúry za 
rekonštrukciu chodníka.  
P. Mgr. Anna Racková požiadala o pridanie bodu rokovania ohľadom správy o činnosti hlavného 
kontrolóra za rok 2024.  
Starostka obce navrhla postupovať podľa pozvánky spolu s pridanými bodmi programu.  
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Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce požiadala o slovo HK obce o prednesenie správy o plnení uznesení 
z predchádzajúceho zastupiteľstva.  
Hlavná kontrolórka obce p. Mgr. Anna Racková povedala, že na zasadnutí OZ zo dňa 4.5.2025 boli 
procedurálne uznesenia 19 a 20. Povedala, že išlo o zasadnutie, kde sa vlastne uznesením číslo 
21/2025 rozhodlo o tom, že k 31.8.2025 sa zrušuje Základná škola a vyraďuje sa zo siete škôl. 
Povedala, že uznesením 22/2025 nebola schválená II. zmena rozpočtu. Navrhla zobrať túto správu na 
vedomie.  
Starostka obce navrhla uznesenie a poslanci zobrali túto správu na vedomie.  
 
 
Hlasovanie:   
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 

K bodu č. 5 

Starostka obce povedala, že podľa programu nasleduje správa o činnosti finančnej komisie a dala 
slovo predsedníčke p. Mgr. Daniele Kontinovej.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa komisia konala 19.5.2025 a boli prítomní všetci členovia 
FK a aj p. starostka, p. poslanec Škriečka a hlavná ekonómka p. Ing. Alena Hrušová. Povedala, že 
hlavným bodom rokovania bol Záverečný účet obce Vaďovce za rok 2024 a že dostali podklady všetci 
poslanci vopred, aby mali čas si ich preštudovať. Povedala, že členovia komisie si spolu s ekonómkou 
prešli jednotlivé kapitoly návrhu záverečného účtu, ktorý bol bez nedostatkov s maličkými chybami. 
V dvoch prípadoch boli doplnené podrobnejšie informácie o sumách, aby bolo zrejmé, o aké príjmy ide 
a taktiež sa doplnila suma hospodárskeho výsledku, rozčlenená na podúčty RF, taktiež sa opravila 
chyba o predanom pozemku a nájmu za obecné byty. Povedala, že návrh záverečného účtu bol 
upravený do takej podoby, v ktorej ho FK odporučila zverejniť na úradnej tabuli a webovej stránke 
obce na prípadné pripomienkovanie a ak nebudú žiadne pripomienky ku dňu konania OZ, komisia 
odporúča ZÚ schváliť bez výhrad.  
Povedala, že v bode rôzne ich p. starostka informovala o uzavretí novej zmluvy o dodávke elektrickej 
energie, že je vypracovaný projekt k dopravnému značeniu pri rekonštrukcii chodníka, ktorý bude 
v sume okolo 300€, taktiež prítomní diskutovali o zrušení stojiska pri Oxymate. P. starostka ich ďalej 
informovala o žiadosti od taxislužby zo Starej Turej ohľadom umiestnenia reklamy, ďalej informovala o 
doručení žiadosti o kúpu obecných pozemkov v lokalite Dubník a tieto podklady boli posunuté 
stavebnej komisii. Povedala, že na záver prítomní diskutovali ešte o čipovaní smetných nádob, pričom 
sa dohodli na zvolaní pracovnej porady na 22.5.2025, kde budú prítomní všetci poslanci, aby sa 
dohodlo o ďalšom postupe týkajúceho sa odvozu smetí a čipovania smetných nádob.  
Starostka obce poďakovala a navrhla zobrať túto správu na vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6 

Starostka obce dala slovo predsedovi Stavebnej komisie, aby predniesol správu o ich činnosti.    
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P. Rudolf Škriečka povedal, že musel túto správu spracovať lebo sa schádzali operatívne s p. 
starostkou a s p. Petrom Dingom ohľadom chodníka, čo bolo hlavné gro. Povedal, že na FK riešili 
čipovanie smetných nádob a tam boli tiež pripomienky ohľadom zrušenia stojiska pri Oxymate. 
Povedal, že zatiaľ konkrétnu SK nezvolával. Povedal, že od p. starostky dostal žiadosti o odpredaj 
pozemkov v lokalite Dubník. Povedal, že bude lepšie zvolať stavebnú komisiu a stretnúť sa v danej 
lokalite so zámerom obhliadky na základe určenia ceny a aby aj všetky potrebné náležitosti okolo toho 
prebehli v súlade s nariadením ohľadom odpredaja pozemkov obce Vaďovce. Týka sa o p. Tuku 
mladšieho a p. Podoliako, ktoré treba ešte doriešiť.  
Starostka obce poďakovala za správu a navrhla ju zobrať na vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7 

Starostka obce pokračovala bodom programu ohľadom stanoviska HK k ZÚ obce za rok 2024 a dala 
slovo p. Mgr. Anne Rackovej. 
Hlavná kontrolórka p. Mgr. Anna Racková poďakovala za slovo a povedala, že mali daný dokument 
k dispozícii od včera. Povedala, že považuje za kontraproduktívne, jednak časovo a aj obsahovo, aby 
toto všetko čítala. Povedala, že odborné stanovisko HK k návrhu Záverečného účtu obce za rok 2024 
je jeho povinnosťou vyplývajúcou zo Zákona o obecnom zriadení. Povedala, že by sa teda ako HK 
mala vyjadriť a že vychádzala z návrhu ZÚ vypracovaného ekonomickým referentom, teda p. Ing. 
Alenou Hrušovou s tým, že bol zákonným spôsobom zverejnený na úradnej tabuli obce, na webe 
obce, ako aj na centrálnej úradnej elektronickej tabuli, čiže môže skonštatovať, že čo sa týka 
zverejnenia ZÚ, tak táto povinnosť bola splnená v plnom rozsahu.  
Povedala, že vo svojom stanovisku pracuje so zásadnými informáciami a teda, že bol zostavený 
presne predpísaným spôsobom, čo sa obsahu a formy v zmysle Zákona o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy týka. Povedala, že popísané boli veľmi podrobne aj príjmy a výdavky bežného 
a kapitálového rozpočtu. Povedala, že zásadné závery sú v tom zmysle, že ten rozpočet za minulý 
rok, ako aj iné roky, sa napĺňa hlavne podielovými daňami, daňami z nehnuteľností a v menšej miere 
inými príjmami. Povedala, že bežný rozpočet bol vyrovnaný a odporučenie do budúcna je, šetriť. 
Povedala, že ak má niekto nejaké otázky ,tak tu je priestor, ale za ňu navrhuje prijať uznesenie, 
ktorým sa Záverečný účet schváli bez výhrad. 
Starostka obce poďakovala, opýtala sa poslancov, či chcú niečo k Záverečnému účtu dodať 
a následne navrhla zobrať stanovisko HK na vedomie. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 8 

Starostka obce prešla k bodu rokovania ohľadom schválenia Záverečného účtu obce Vaďovce za rok 
2024 a navrhla jeho schválenie bez výhrad.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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Ako ďalšie navrhla unesenie, že OZ schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu 
rezervného fondu vo výške 26 263,84 € s tým, že rezervný fond sa rozúčtuje na jednotlivé fondy na 
základe smernice o peňažných fondoch č. 1/2022.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 9 

V ďalšom bode rokovania ohľadom zámerov odpredaja majetku obce p. starostka povedala, že na 
základe správy zo stavebnej komisie navrhuje uznesenie, že o rozhodnutí o zverejnení zámeru 
odpredaja pozemku v majetku obce odložia na niektoré z ďalších zastupiteľstiev. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 10 

Starostka obce pokračovala pridaným bodom programu ohľadom žiadosti o príspevok na slávnosti 
bratstva Čechov a Slovákov. Povedala, že minulý rok sme im prispeli 100€ alebo 150€.  
P. HK sa opýtala, či máme VZN o dotáciách.  
P. Ing. Alena Hrušová odpovedala, že áno. 
P. HK povedala , že by bolo dobré dať do uznesenia, že daný príspevok na slávnosť schvaľujú na 
základe VZN o dotáciách.  
Starostka obce povedala, že to do uznesenia zapracuje.  
Po diskusii poslancov navrhli sumu 100€.  
Starostka obce následne dala hlasovať za schválenie príspevku na slávnosti v súlade s VZN 
o dotáciách vo výške 100€.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 11 

Starostka obce prešla na bod rokovania ohľadom CP na pretesnenie rozvodov na kúrení v kultúrnom 
dome. Povedala, že poslancom poslala dve ponuky a že by bolo dobré to spraviť teraz, kým je leto 
a nekúri sa.  
P. Rudolf Škriečka navrhol toto rozhodnutie odložiť po tom, ako sa utrasie situácia s preplatením 
rekonštrukcie chodníka.  
P. Miroslav Stančík povedal, že aby to potom už nebolo neskoro lebo každý má veľa práce.  
Po diskusii poslancov dala starostka obce hlasovať o schválení pretesnenia rozvodov na kúrení 
v kultúrnom dome v sume 540,20€ od dodávateľa Miroslava Petra – Tursoft. Opýtala sa, či by to 
uhradili z rezervného fondu obce.  
P. Mgr. Daniela Kontinová navrhla, že by to prediskutovali na finančnej komisii.  
Starostka obce súhlasila.  
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Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 12 

Starostka obce povedala, že ďalším programom je súhlas s úhradou faktúry za rekonštrukciu 
chodníka vo výške 42 059,51€. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že bolo včera stretnutie so zhotoviteľmi chodníka, že tam nebola 
od začiatku, ale z toho, čo sa dozvedela, tak toto sú tie práce, ktoré boli vykonané podľa zmluvy 
a treba ich zaplatiť do 30. júna 2025, kedy musí byť dielo odovzdané a suma pripísaná na ich účet, 
aby sa to dalo predložiť pre PPA.  
Starostka obce povedala, že 30. júna musia mať už podanú žiadosť a k podaniu tejto žiadosti o platbu 
musíme mať doklad o zaplatení dodávateľa.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je teraz treba presunúť tieto peniaze – túto sumu na dotačný 
účet. Povedala, že podľa I. zmeny rozpočtu bola schválená suma vo výške 52 tisíc € na chodník. 
Povedala, že nakoľko obec podľa výpisu nemá dostatok peňazí na účte, tak je potrebné presunúť 
peniaze z RF na dotačný účet.  
Starostka obce navrhla uznesenie o presune financií z rezervného fondu na dotačný účet v sume 42 
059,51€ a súčasne úhradu faktúry 25019 v sume 42 059,51 € dodávateľovi RR1, s.r.o. so sídlom 
Nové Mesto nad Váhom Odborárska 1381/18. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 13 

Starostka obce dala v ďalšom bode rokovania slovo p. HK, aby predniesla jej správu o činnosti za rok 
2024. 
Hlavná kontrolórka obce p. Mgr. Anna Racková povedala, že táto správa o činnosti HK za 
predchádzajúci kalendárny rok je tiež povinnosťou hlavného kontrolóra podľa Zákona o obecnom 
zriadení. Povedala, že do funkcie  nastúpila k 15. septembru 2024 a počas tých troch mesiacov vo 
funkcii sa zúčastňovala zasadnutí OZ, aj na finančných komisiách, kde teda HK v zmysle zákona má 
možnosť a nie povinnosť zúčastniť sa. Povedala, že ak by mali poslanci záujem, je ochotná sa 
zúčastňovať aj stavebných komisiách. Povedala, že predložila v súlade s predpísanými povinnosťami 
HK Návrh plánu kontrolnej činnosti HK, ktorý bol aj zverejnený a následne schválený zastupiteľstvom 
dňa 12.11.2024 unesením číslo 65/2024 a odvtedy tieto kontroly započali a prebiehajú. Ako takú 
najvýraznejšiu povinnosť splnila a to je stanovisko k návrhu rozpočtu obce na rok 2025, ďalej 
stanovisko k Záverečnému účtu obce za rok 2024, ako aj toto stanovisko jej činnosti. Povedala, že 
vzhľadom na ten úväzok čo má, robí, čo sa dá. Povedala, že všetko doručí mailom na obec, aby boli 
dokumenty zverejnené. Následne navrhla zobrať jej stanovisko na vedomie.  
Starostka obce navrhla poslancom za uznesenie hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 14 

Starostka obce povedala, že je ich program vyčerpaný a dala im priestor na dotazy.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že p. Ing. Holota sa v pondelok pravdepodobne nemôže 
zúčastniť FK a preto navrhuje stretnutie na utorok.   
Po diskusii s HK a aj s p. Ing. Holotom sa dohodli ponechať dátum stretnutia FK na pondelok 
16.6.2025 o 18:00 hod.  
P. HK povedala, že im na FK prednesie závery zo školenia, ktoré absolvovala a požiadala by prípadne 
o možnú spoluúčasť pri úhrade nákladov za toto školenie.  
Ďalej sa poslanci bavili, o koľkú zmenu rozpočtu na FK pôjde. Dohodli sa, že pôjde o schválenie II. 
zmeny rozpočtu.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, že k bodu 10 by sa chcel popýtať, či máme VZN o dotáciách.  
Starostka obce odpovedala, že smernicu určite máme a VZN pozrie.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že to bude určite vnútorný predpis alebo smernica.  
Prítomní ďalej ohľadom VZN diskutovali.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, že či sa kontaktovala p. starostka s Materskou školou ohľadom jej 
pokračovania a plánov do budúcna.  
Starostka odpovedala, že ešte nie a že učiteľky musia navrhnúť niečo, čo by zatraktívnilo našu škôlku. 
Povedala, že ich bude kontaktovať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by sa chcela vrátiť k tomu stojisku, že je to momentálne 
odstránené a opýtala sa, či je tam poriadok.  
Starostka povedala, že ako kedy, že to chodia brávať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, ako je to s odvozom odpadu na ostatných stojiskách.  
Starostka obce povedala, že to odvážajú. Povedala, že mali pokazený traktor, že to museli opravovať, 
je potrebné aj kosiť a podobne.  
P. Jaroslav Bača povedal, že už dávnejšie sa o tom bavili ohľadom fitnessu, že či vieme nejaké 
výstupy, čo sa týka príjmov a výdajov.  
Starostka obce povedala, že príjmy tam nie sú žiadne a to si nechávajú napríklad na nejaké 
upratovanie a čistiace prostriedky. Povedala, že viac informácii nedostáva. Povedala, že môže p. 
Macejku požiadať o tieto informácie.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala na výmenu pozemkov s p. Klimekom, či už všetko prebehlo 
v poriadku.  
Starostka obce povedala, že na malú drobnosť je to všetko v poriadku, čiže musela robiť dodatok, 
ktorý je už podpísaný a len ho musí zaniesť na kataster.  
P. Rudolf Škriečka začal tému ohľadom verejného osvetlenia v obci a navrhol porozmýšľať nad 
inštaláciou snímača, ktorý bude neskôr rozsvecovať verejné osvetlenie, nakoľko má pocit, že zažína 
skoro a neskoro ráno zhasína. Povedal, že by sme tým mohli ušetriť 360 hodín svietenia.  
Starostka obce povedala, že sa nič prenadstavovať nedá a nech sa opýta Samka sám.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že on je zhotoviteľ a mal by to vedieť nadstaviť.  
Prítomní o tom ďalej diskutovali.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či máme nejakých neplatičov na bytových domoch.  
Starostka obce odpovedala, že dnes zrovna telefonovala s jedným nájomcom, ktorý má jeden mesiac 
omeškaný a že mu povedala, že je to potrebné čo najskôr doplatiť.  
Starostka obce poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie.  
 
 
 
 
 
Starostka obce     : p. Alžbeta Tuková 
Overovateľ     : p. Ing. Peter Dinga, p. Miroslav Stančík 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce  


